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Vision 
Det naturliga valet för framtidens ridsport  
En plats att utvecklas på  
 

Värdegrund 
Partille Ridklubb är en verksamhet där alla känner sig välkomna.  

Hos oss har vi en go’ stämning för allas trivsel och säkerhet. 

Det betyder att:   

• Vi visar respekt och bryr oss om varandra 

• Vi håller ordning och reda på vår gemensamma anläggning  

• Vi är goda förebilder och hjälper varandra 

• Vi visar hänsyn till människor, djur, miljö och natur    

Ledstjärnorna i vår verksamhet är Positivitet – Respekt - Kunskap  

 

Verksamhetsidé 
Partille Ridklubb är en förening för lokalt socialt ansvarstagande som verkar för att 

ge vuxna, barn och ungdomar en innehållsrik och meningsfull fritid.     

Vi värnar om våra medlemmar, och vi vill genom hög kvalitet, omsorg och 

långsiktighet bygga en modern och attraktiv ridklubb. Föreningen verkar också aktivt 

för samarbeten med företag och organisationer i närområdet. 

Medlemsstatistik 2024 
Ålder Kvinna Man Total 

0-6 år 9 2 11 

7-12 år 86 2 88 

13-20 år 116 2 118 

21-40 år 61 5 66 

41+ 88 11 99 

Total 360 (376 st 2023) 22 (34 st 2023) 382  (410 st 2023) 

Föreningens styrelse 
Har sammanträtt vid 12 st tillfällen. 

Namn Funktion Position 
Malin Theorin Wallander Ordförande Ordförande 
Jonas Aspman  Ledamot 
Marion Jernråda Vice ordförande Ledamot 
Babbs Edberg Kassör Ledamot 



Annelie Vinberg Sekreterare Ledamot 
Caroline Ekehed  Ledamot 
Cecilia Johannison  Ledamot 
Klara Herner  Suppleant 
Jennie Olsson  Ledamot 
Emma Andreasson   Suppleant 
Sara Dahlgren  Suppleant 
Alwa Sahlqvist  Ungdomsledamot 
Lovisa Sprengel  Ungdomssuppleant 

 

Utskott och arbetsgrupper 
Under större delen av året har följande personer deltagit: 

Ombud Ridsportförbundet 

Malin Theorin Wallander 

Tävlingsgruppen 

Rebecka Lokind 

Ann-Christin Forsman 

Annie Schreiber 

Sara Dahlgren 

Filippa Stenlund 

Sandra Wictorin 

Mona Killian 

Mathilda Olsson 

Fastighet och anläggning 

Anneli Winberg 

Jennie Olsson 

Malin Wallander 

Web 

Malin Wallander 

IT ansvarig 

Jonas Aspman 

Självservicecafé 

Ungdomssektionen (US) och Hanna Milke 



 
Ungdomssektionens styrelse 
Namn Position 
Ida Carestam Ordförande 
Maya Edberg Ordförande 
Thea Lazarevic Tolic Ledamot 
Leia Lazarevic Tolic Ledamot 
Josefine Wallander Ledamot 
Lovisa Sprengel Ledamot 
Stella Milke Ledamot 
Alwa Sahlqvist Ledamot 
Ellen Hamsten Ledamot 
Lovisa Granath Ledamot 
Sonja Johansson Ledamot 
Tove Otterberg Ledamot 
Amanda Jonasson Ledamot 

 

Ordförandes reflektioner kring året 
Det har varit ett händelserikt år för Partille Ridklubb, ett år fyllt av utveckling, 

förbättringar och framsteg. Arbete har varit centrerat kring de nio strategiska 

områdena i vår långsiktiga plan, "Ridskola 2025" och “Hållbar förening”, där vi 

har tagit stora steg för att skapa en ännu säkrare och mer attraktiv anläggning, satt 

ridskolehästarna i fokus, ökat tillgängligheten för fler och stärkt vårt varumärke som 

en klubb där både medlemmar, personal, besökare och hästar trivs och utvecklas. 

Ett av vårt främsta fokus har varit att bli en kvalitetsmärkt ridskola. Vi har 

arbetat intensivt för att uppnå en kvalitetsmärkning av verksamheten och har 

genomfört omfattande åtgärder för att säkerställa att våra rutiner, policys, 

utbildningsnivå på personal, administration, anläggning mm följer de höga 

standarder som krävs för att bli en kvalitetsmärkt ridskola. Detta arbete har inte bara 

handlat om att förbättra vår interna struktur och säkerhet, utan också om att skapa 

ett attraktivt erbjudande för våra medlemmar och stärka fokuset på hästvälfärd. Vi 

har kommit så långt att det som återstår är att hitta en finansiell lösning för att kunna 

installera nödljus i våra ridhus, något vi idag saknar och som är ett krav i 

kvalitetsmärkningen. Så klubbens mål att bli kvalitetsmärkt kommer vi behålla även 

2025! 

I en omvärld med tufft ekonomiskt läge, ökade kostnader och många ridskolor som 

har det svårt är inte vår klubb något undantag, det är en utmaning att driva en 

välfungerande ridskola med hög kvalitet. Med bakgrund av detta är vi väldigt stolta 

över det resultat vi har uppnått. I ett läge där vi har brist på häst/ponny 

samtidigt som det ekonomiska läget hos många medlemmar är tufft har vi ändå 

lyckats med ett betydligt bättre resultat, även om det är negativt, än vad vi budgeterat 

för, och vi har ökat vår omsättning även under 2024. 



Vi är också mycket glada att se att vårt engagemang i att stärka och bredda klubbens 

aktiviteter har gett resultat och att medlemmanar är nöjda med vad vi erbjuder. Vi 

har lockat nya grupper till verksamheten, bland annat genom företagsevent och 

seniorridning. Vi har många ungdomar som gör sin APL hos oss och året avslutades 

med nya marknaden Jul på Partille Ridklubb.  

Trots att vi fortfarande står inför vissa ekonomiska utmaningar, där vi ser behov av 

att involvera fler medlemmar för att stärka klubben, känner vi en stor optimism inför 

framtiden. Vår gemenskap, vår kärlek till hästarna (och nu även katterna), vårt 

engagemang för kvalitet och vår vilja att skapa en hållbar och framgångsrik ridklubb 

som vi är stolta över gör att vi ser fram emot att fortsätta utveckla Partille Ridklubb 

tillsammans. 

Jag vill passa på att tacka alla medlemmar, personal, sponsorer och besökare för ert 

engagemang och stöd under året. Det är er insats som gör oss starkare och som 

levandegör klubbens ledstjärnor positivitet, respekt och kunskap. 

Malin Wallander, ordförande Partille Ridklubb 

 

 Uppföljning av Verksamhetsplan 2024 
I verksamhetsplanen för2024 beskrevs vårt arbete utifrån fem strategiska områden 

enligt strategin ”Ridskola 2025” (Svenska ridsportförbundet): 

1. En säkrare ridskola 

2. Ridskolehästen i fokus 

3. Ökad tillgänglighet 

4. Ledarskap och organisation 

5. Ridskolan – ett starkare varumärke 

Vi arbetar även utifrån Partille kommuns ”Hållbar förening” som innehåller sex 
delområden:  

6. Värdegrund 
 Ledarskap (samma som punkt 4 ovan) 

Trygghet (samma som punkt 1 ovan) 

7. Delaktighet 
8. Hälsa  

9. Miljö 

 

Detta är några exempel på vad vi under året har arbetat med kring de nio  områdena: 

1. En säkrare ridskola 

Utveckla Partille Ridklubb till en ännu mer attraktiv plats  

• Incidentrapportering har löpande gjorts i Hippocrates.  



• Fortsatt arbete med SBA (Systematiskt Brandskydds Arbete) och SAM 

(Systematiskt arbetsmiljöarbete). SBA och SAM görs i ridsportförbundets 

REQS (Risk Environment Quality System) och har följts upp på styrelsemöten. 

• Via kommunens sommarjobb har vi haft flera ungdomar som jobbat på 

anläggningen.  

• Rutiner för inbrottssäkerhet samt rutin för att stänga anläggningen har 

uppdaterats.  

• Vi har utsett en kontaktperson som har en oberoende ställning i klubben dit 

barn och ungdomar kan vända sig om man behöver stöd i någon fråga som rör 

trivsel och trygghet i klubben.  

• Vi har fräschat upp klubbhuset för att kunna nyttja det bättre i verksamheten.  

• Vi har fortsatt arbetet med en anläggningslista för behov av åtgärder och haft 

en god dialog med Partillebo kring den.  

 

 

2.  Ridskolehästen i fokus 
• En dokumenterad plan finns för inköp och avyttring samt utbildning av våra 

hästar och ponnysar samt statistik på hur mycket hästarna arbetar. 

• Vi har fyllt på med mer fibersand och jämnat till underlaget i stora ridhuset.  

• Vi har fortsatt att verka för hästarnas välfärd genom att vi anlitat ett nytt 

hovslagarteam och att samtliga hästar gås igenom av veterinär årligen. 

• Hästarna får förebyggande vård som laser, stretching och kiropraktik.  

• Vi har fortsatt arbetet med anpassad utrustning för hästarna genom utbildade 

sadelutprovare.  

 
 

3. Ökad tillgänglighet 
Hitta nya sätt att fylla vår nya moderna anläggning med verksamhet även 

dagtid  

• Vi har haft samarbete med skolor för praktik på klubben, bland annat APL-

elever. 

• Vi har genomfört och erbjudit företagsevent på klubben.  

• Vi har genomfört seniorridning och kommer under 2025 att erbjuda fler 

tillfällen. 

 

 

4. Ledarskap och organisation 

Stabilitet, struktur, samarbete och kunskap  

• Vi har fortsatt att arbeta igenom klubbens olika delar utifrån 

Ridsportförbundets rekommendationer ”Driva ridskola”. 

• Roll och befattningsbeskrivningar inklusive prioriteringslistor har fortsatt 

utvecklats för anställda och styrelse. 



• Fortsatt arbete med en personalhandbok. 

• Fortsatt arbete med handbok för medlemsstallet.  

• Vi har skapat ekonomisk och administrativ stabilitet genom att se över rutiner 

och ansvar för detta.  

• Medlemsregister och registrerade i Hippocrates är rensade. 

• Vi har börjat arbeta fram nyckeltal enligt förbundets mått för lönsamhet. I 

samband med det har vi konstaterat att kontoplanen behöver läggas om och 

att kostnader för medlemsstallet och ridskolan behöver separeras. 

• Vi har planerat för en SAM-undersökning hos personalen som en nollmätning. 

Denna kommer skickas ut i början av 2025. 

• Vi har utökat nyttjandet av Hippocrates olika funktioner för att minska 

klubbens administrativa arbete. Personalen har utbildats i Hippocrates. 

 

 

5. Ridskolan – ett starkare varumärke 

En klubb dit medlemmar söker sig, trivs och stannar  

• Vi har paketerat och presenterat klubbens erbjudande på webb och sociala 

kanaler.  

 

6. Värdegrund 
• Vi har en aktiv dialog kring klubbens värdegrund i olika situationer och i all 

dokumentation som tas fram. 

• Vi har tagit fram en rutin vid kränkningar. Den finns tillgänglig på hemsida.  

 

 

7. Delaktighet 
• Fortsätta att tydliggöra när och hur man som medlem kan delta i klubbens 

utveckling och aktiviteter. (pågående/löpande arbete) 

• Vi har fortsatt med upplägget ”Din ideella insats” där alla medlemmar kan 

bidra. Grupper har fått nya uppgifter varje termin och ansvariga för upplägget 

har besökt alla grupper och fångat in synpunkter. 

 

8. Hälsa  
• Vi har fortsatt att erbjuda friskvårdsbidrag till personalen.  

• Vi erbjuder andra att nyttja anläggningen. T ex Brukshundklubben i Partille 

och träningar i Mounted games. 

 

9. Miljö 

• En miljöpolicy är framtagen, den finns tillgänglig på hemsidan.  



• Avfallshanteringen är ändrad enligt kommunens nya regler. Nu sorteras 

matavfall ut och märkning av soptunnor är gjord för att alla ska veta vart man 

slänger vad. Ny hantering av hösilageplast är på plats. 

• Kommunen genomförde en miljöinspektion under hösten och den var helt 

utan anmärkning. 

 

Övergripande mål 2024 

• Behålla det fina resultatet på frågan ”Skulle du rekommendera andra att bli 

medlem i Partille ridklubb” som vi ställer i slutet på varje termin. Trots lite lågt 

svarsresultat svarar flertalet positivt på frågan.  

• Beläggningsgrad i terminsgrupperna ska vara minst 95%. På grund av 

hästbrist har inte alla grupper kunnat fyllas och elevunderlaget i vissa grupper 

har inte varit tillräckligt.  

o Beläggningsgraden har varit 89-92% under året. 

• Nå förbundets nyckeltal för lönsamhet:  

o Bruttomarginal 70%,  

o Personalkostnad max 55% av omsättning,  

o Rörelsemarginal 5%,  

o Likviditet 100%,  

o Soliditet 30-40%. 

Vi ligger bra till i personalkostnader kontra omsättningen, men i övriga 

nyckeltal ligger vi långt under. 

• Svarstid på mail och meddelande senast inom två vardagar. Det följs för vår 

ridskolemail, men inte bland all personal då de inte har den administrativa tid  

eller arbetstid som behövs för att kunna hantera det inom den tiden. 

• Bli en kvalitetssäkrad ridskola 2024. Vi har gjort ett fantastiskt arbete för att 

klara en kvalitetssäkring. Det finns inte ekonomiskt utrymme för att installera 

de nödljus som krävs vilket innebär att vi behöver vänta med 

bedömningsbesök av förbundet tills det är på plats. 

 

 

Ridskolan 

• Ridskolan hade under 2024 ca 250 ridande per vecka. 

• Vi har under 2024 anställt ytterligare en utbildad ridlärarare med SRL-

behörighet.  

• Vi samplanerar lektionerna för att få högre kvalitet och en ännu tydligare röd 

tråd.  

• Det fanns stor efterfrågan på bland annat nybörjare ponny och häst. Det är 

roligt att så många vill börja rida hos oss.  

 



Hästar 

Under 2024 skedde följande förändringar kring vårt hästmaterial: 

Häst / ponny Händelse 
Tango  Snyggingen Tango är såld 

Diddi Fina Diddi trivs inte i ridskolemiljön och är till 
försäljning för att få en egen människa.  

Bigge  Trevliga Bigge köptes in och introduceras av 
personal för att få en bra grund och 
vidareutbildning.  

Bruno Vår älskade Bruno drabbades i vinter av en kraftig 
kolik och svarade inte på behandlingar och fick 
därför somna in.  

Sebbe US köper in sötingen Sebbe. 
Petite Vi hyr denna härliga ponny även i år. Hon åker 

hem till Stockholm över sommaren.  
Myggan Roliga Myggan som vi haft hos oss på foder är såld. 
Sven Coola Sven såld  

 

Personal 

Personal   Funktion   

Amy Lundh Verksamhetschef  

Ulrika Hallberg   Ridlärare  

David Johansson tom dec Vaktmästare  

Amanda Hessfelt   Ridlärare  

Felicia Ardbring Erlandsson Ridlärare 

Anna Kilian tom april Ekonomiassistent 

Mikaela Wallberg tom dec Ridlärare 

Sofie Olsson  Ridlärare och knatteledare 

Line Hallberg Häst- och stallskötare 

Caroline Lindgren tom jan Ridlärare 

Malin Karlsson tom juni Ridlärare 

Joakim Ekholm Vaktmästare, ridlärare, event 

Frida Iversen Ridlärare 

Filippa Stenlund Ridlärare 

Suzanne Parenius från april Inhyrd ekonomi 

 

Utbildning personal under 2024 

• Brandutbildning 

• Första hjälpen 

• Akutskador 

 



Kvalitet, miljö och arbetsmiljö  
• Under året har trivselfixardagar genomförts samt en större städinsats i 

skolstallet tillsammans med Partillebo. 

• En genomgång av hela anläggningen är gjord och åtgärder är dokumenterade. 

Vi har bra dialog med Partillebo för att hantera behov och samarbete kring 

anläggningen. 

• Vi har renoverat och omdisponerat klubbhuset för att det ska bli mer attraktivt 

och användbart i verksamheten. 

• Vi rapporterar i Svenska ridsportförbundets system REQS kring SBA och SAM. 

• Förberett för att genomföra en arbetsmiljöenkät bland vår personal 2025. 

 

Medlemsstallet 
Vi vill erbjuda medlemmarna en möjlighet att utvecklas vidare och kunna prova på 

hästägande. Medlemsstallet har 17 boxar som under året varit uthyrda.  

Medlemsstallet har haft arbetsdagar under våren och hösten. Tidigare ansvar för att 

släppa in och ut skolhästar på helger har lagts på personal och ideella. Medlemsstallet 

fortsätter att fodra ridskolans boxhästar på helger. 

Flera av medlemsstallets ungdomar är engagerade i klubbens ungdomssektion. 

Vi har haft två möten under året med stallets hyresgäster. Beskrivningar av 

städuppgifter har förtydligats samt att vi uppdaterat handboken. 

Stolpar och tråd i hagar för uppstallade har bytts ut under året. 

 
Ungdomssektionen 
År 2024 har varit ett aktivt och roligt år för Ungdomssektionen. Vi haft flera 

uppskattade aktiviteter som har engagerat både unga och deras familjer. Året har 

också varit tufft med många avhopp och ont om folk men vi har trots detta arbetat för 

att skapa gemenskap och glädje genom våra evenemang. Vi i ungdomssektionen har 

lärt oss hur vi kan samarbeta bättre och ordna aktiviteter på ett smidigare sätt. 

   

Påskäggsjakt 7/4 

Påskäggsjakten var den första aktiviteten den nya US styrelsen anordnade. Den var 

uppskattad av våra yngre medlemmar som hade det väldigt roligt när de red runt i 

skogen och letade efter påskägg.  

  

Käpphäst hoppning på Vallhamradagen 25/5 

Vi arrangerade käpphästhoppning på Vallhamra torg under Vallhamradagen. Det var 

många barn som kom och hoppade men även pratade med oss i USS. Det gav oss en 

möjlighet att inspirera barn till att börja rida hos oss på Partille ridklubb. 

  

 



Kalasen 

Under 2024 har vi även haft flera kalas som har varit mycket uppskattade. Genom att 

hålla i kalas har vi lärt oss att samarbeta och strukturera upp kalas som en ny 

styrelse. Tillsammans har vi lärt oss hur vi ska förbereda oss på bästa sätt för att 

minimera våra misstag. Många barn har varit väldigt nöjda med sin födelsedag, även 

föräldrar och kalasgäster.  

  

Nationaldagen 6/6  

Partille ridklubb hade sitt omtalade nationaldagsfirande som vi är glada att få vara 

med på. Vi hade aktiviteter som käpphästhoppning, ansiktsmålning men även våra 

Pippi karaktärer som minglade runt på klubben. Det blev en lyckad dag med många 

nöjda barnfamiljer.  

  

Jul på Partille ridklubb 8/12 

En jätterolig aktivitet för många barnfamiljer. Ca 100 st kom och tittade på USS 

julshow och hela showen var väldigt lyckad. Vi i USS hade väldigt roligt och denna 

perioden gjorde vårt samarbete mycket bättre. Vi fick även låna in några nya ansikten 

som Moa, Emma och Eline vilket var väldigt bra och roligt.  

  

Året 2024 

Vi har haft det tufft eftersom flera har slutat och vi har haft brist på folk men vi ryckte 

upp oss och nu börjar vi ett nytt år med 9 personer i USS-styrelsen 2025. 
 

 

Ekonomi 
Årets resultat är betydligt bättre än budgeterat för 2024, men innebär en förlust på ca 

33.000 kr. Det är ett väldigt bra resultat utifrån den ekonomiska situation som  

klubben befinner sig i. Omvärldens påverkan med inflation och ökade kostnader 

innebär en ansträngd ekonomi för klubben samt för medlemmars möjligheter att rida 

på ridskola.  Även om vi omförhandlat och minskat olika kostnader så har vi också 

haft lägre bidrag.   

För 2025 ser det fortsatt svårt ut att nå en ekonomi i balans. Vi behöver engagera 

klubbens medlemmar för att hitta sätt som gör att klubbens intäkter ökar och 

kostnader hålls nere. Det medlemmar kan hjälpa till med är olika former av ideella 

insatser. Det håller nere klubbens kostnader och bidrar till en bra gemenskap. Att 

söka bidrag och skapa samarbeten med sponsorer är två andra sätt att bidra till att 

hålla nere kostnaderna. 

Det blir dyrare att driva verksamheten samtidigt som inflationen påverkar mångas 

privatekonomi. Det är en balans att ridavgifterna inte blir för höga men ska ändå 

täcka en stor del av kostnaderna. 

Vi vill att så många som möjligt ska ha möjlighet att rida och vi har behov av fler 

fungerande hästar för att ta emot fler elever och omhänderta de vi har på ett 

utvecklande sätt.  



Vi har identifierat att kontoplanen behöver justeras för att stämma med vad Svenska 

Ridsportförbundet utgår från. Klubben behöver även skilja på kostnader som är 

kopplade till medlemsstallet.   

 

Bidrag 
Föreningen har under året erhållit olika bidrag: 

• Arbetsförmedlingen: 417 tkr 

• LOK-stöd (Lokalt aktivitetsstöd): 92 tkr 

• Aktivitetsstöd Partille kommun: 143 tkr 

• Verksamhetsbidrag Partille kommun: 41 tkr  

• Stiftelsen Göteborgs barnhus:  120 tkr 

 

Tävlingar och aktiviteter 
En stor variation på aktiviteter och tävlingar har genomförts under året. Utöver detta 

har ett flertal skötseldagar av hästar och ponnys genomförts i samband med 

stängningsdagar på ridskolan.  

Februari: 

• Introduktionskurs för vuxna 

• Stallvärdsutbildning 

• Programträning dressyr 

• Allahjärtansdag uteritt med godisjakt 

• Provapåridning för barn 

• Banhoppningskurs 

Mars: 

• Kurs i hästens anatomi och massage 

• Pay & Ride 

• Provapåridning för vuxna 
April: 

• Påskäggsjakt 

• Käpphästhoppning 

• Kurs för blått kort 

• Filmkväll 

• Trivselfixardag 
Maj: 

• Klubbmästerskap i hoppning samt Pay & Jump 

• Käpphäst hopptävling 

• Femkamp med US 

• Kurs för grönt kort 
 



Juni: 

• Dressyrtävling Division 1 Final Häst 

• Öppet stall på nationaldagen 

• Dagridläger 

• Dressyrkurs 

• Hopp- och markarbetskurs 

• Städhelg 

Augusti: 

• Igångsättningsläger 

• Stallvärdsutbildning 

• Trivselfixardag 

September: 

• Trivselfixardag 
Oktober: 

• Pay & Jump 

• Rykttävling 

• Dagläger 
November: 

• Halloweenhoppning 

• Målardag i klubbhuset 

December: 

• Jul på Partille Ridklubb 

• Julklappshoppning 

• Öppen bana 
 

PRK har haft med lag som tävlat i Division Fyra Dressyr och Bohuscupen i Hoppning.  

 

Klubbmästerskap dressyr  
Klubbmästerskapet i Dressyr 2024 blev tyvärr inställt pga smitta. Vi gör nytt försökt 

under våren 2025.  

 
Resultat klubbmästerskap hoppning 
Tack alla som deltog och ordnade klubbmästerskap i hoppning! Här är resultatet:  

 
Privat ponny: 

1:a Emma Lova Jennbacken, Lyrik 

2:a Linnea Werder, Pixie 

  

Privat häst: 

1:a Josefine Wallander, Lorry 

  

 



Ridskola ponny: 

1:a Tove Stridh, Mary 

2:a Melina Kilian, Rose 

3:a Hilma Bergström, TK 

  

Ridskola häst: 

1:a Josefine Wallander, Lucky 

2:a Elise Hedlund, Lady 

 

IT och webb 
Under 2024 har det gjorts betydande uppdateringar av webbmiljön i Azure för att 
säkerställa optimal prestanda och säkerhet.  

En viktig förändring har varit IdrottOnlines uppdatering av sitt rollramverk, vilket 

föranlett Hippocrates att genomföra nödvändiga anpassningar i sina 

systemintegrationer för att bibehålla funktionaliteten. 

Ett stort steg i digitaliseringen är att all personal nu har tillgång till kompletta 

Microsoft 365-licenser. Detta möjliggör användningen av Microsoft Teams som den 

primära plattformen för intern kommunikation och samarbete. Teams erbjuder 

funktioner som chatthantering, videomöten, dokumentdelning och projektsamarbete 

i realtid. 

Under 2025 planeras nästa stora förändring då organisationens e-posthantering 

kommer att migreras till Microsoft Exchange, som är en del av M365-sviten. Denna 

övergång kommer att ge fördelar som förbättrad säkerhet, bättre kalenderfunktioner 

och smidigare integration med övriga Microsoft-tjänster. 

 

Försäljning 

Under året genomfördes följande försäljningar: 

Under våren sålde vi kläder från Newbody och under hösten sålde vi kakor från 

Kakservice. Dessa försäljningar har gått väldigt bra, vi tjänade drygt 60.000 kr. 

Stort tack till alla medlemmar som bidragit! Vi fortsätter arbetet med att genomföra 

försäljningar för att få ett extra tillskott i kassan för att kunna köpa hästar, material 

mm. 

 

Vad tycker våra medlemmar – svar på 3 frågor 
Tillsammans bidrar alla medlemmar till utvecklingen av Partille Ridklubb. Våra "3 

frågor" är ett led i att få ett bra underlag till vår fortsatta utveckling av klubben. I 



slutet av varje termin skickas våra "3 frågor" till alla medlemmar. Här är några 

medskick från svaren på enkäten 2024: 

• Hästarna lever ett bra liv med mycket utevistelse i lösdrift. Mysiga och snälla 

hästar. 

• En klubb där det händer många olika aktiviteter utöver lektionsverksamheten. 

• Gemenskap och trevliga människor. 

• Bra organiserat, liten fin klubb, jättefin anläggning. En härlig inställning att 

man vill förbättra och förändra. 

• Duktiga/kunniga/pedagogiska ridlärare och mycket glada stallvärdar.  

• Mer kontinuitet i grupper och bättre överlämning vid byte av ridlärare. 

• Teorilektionerna behöver vara mer praktiska för att de ska vara roliga. 

• Fler möjligheter för igenridning i Hippokrates 

• Kallt ridhus på vintern.  

 

Öppet stall 6 juni  
På nationaldagen den 6 juni öppnade vi upp anläggningen för allmänheten och 

genomförde Öppet stall.  Besökarna fick träffa Pippi & Lilla gubben och Öjersjös 

brandmän. Vi hade bland annat ponnyridning, uppvisningar, lotteri, poängpromenad 

och Grillcafé. Vi hade många besökare och ponnyridningen var väldigt populär. US 

hade en fantastik uppskattad barnarea där man kunde få ansiktsmålning, fiskdamm.  

Våra käpphästhinder var utställda och även trähästarna fick visa upp sig.  

  

Dagen blev mycket lyckad och fick stor uppmärksamhet även i lokalpressen. 

 

Julmarknad 
För första gången bestämde vi att anordna en julmarknad, Jul på Partille. Vi hade 

några utomstående utställare, och även några medlemmar som hade bord. Det fanns 

några marknadsbord med skänkta saker från medlemmarna. Det fanns ett fotobås 

där man kan kunde ta julkort tillsammans med Tomten och Tomtemor och en av våra 

hästar. Man kunde testa lyckan på lotteri, gå en poängpromenad och sedan värma sig 

i klubbstugan och äta något gott i caféet. Öjersjös brandmän kom förbi en stund och 

visade upp brandbilen. I slutet av dagen hade US sitt årliga Luciatåg till häst och sin 

julshow.  

Det var en strid ström av besökare och överlag blev det en otroligt mysig dag.  

 

Sponsorer 
Vi har flertalet sponsorer som hjälper oss med priser till tävlingar och event. Vi är 

tacksamma för att de ställer upp och ger oss möjligheten att kunna ha väldigt fina 



vinster till våra event som 6:e juni, samt att kunna ha fina vinster till de tävlingar vi 

anordnar.   

Vi hade också under 2024 två sponsorer, Partillebo och SSAB som stöttar oss med en 

summa pengar varje år för vårt arbete med att vara en hållbar förening. Ett oerhört 

viktigt stöd för vår verksamhet. 

 

Följande sponsrade klubben på olika sätt under året, stort tack till er: 

 

 

 

Verksamhetsberättelse av Partille Ridklubbs styrelse   

Malin Wallander, Jonas Aspman, Marion Jernråda, Babbs Edberg, Anneli Vinberg, 

Caroline Ekehed, Cecilia Johannison, Klara Herner, Jennie Olsson, Emma 

Andreasson, Sara Dahlgren, Alwa Sahlqvist & Lovisa Sprengel. 


